
Datum 202 1-05-06 

STYRELSEMÖTE 
PROTOKOLL 

TIDANS VATTENFÖRBUND 
TIDANS VATTENRAD 

Tid: Tisdagen den 21 april 2021, kl. 16:00 
Plats: Skype 

NÄRVARANDE 

Orvar Eriksson Ordförande 
Per Beckman Ersättare 
Lars-Åke Carlson Ledamot 
Tomas Ekelund Ersättare 
Per-Anders Freyhult Ledamot 
Susanne Johansson Adjunqerad 
Mikael Jonsson Ledamot 
Mats Karlsson Ersättare 
Sofia Kämpe Adjungerad 
Håkan Landenmark Vatten rådet 
Sara Sandlinq Adjunqerad 
Håkan Maqnusson Verksamhetsledare 

§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades. 

§ 2 Justering 

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll utsågs Lars-Åke Carlson. 

Signatur 

I Ordf 



§ 3 Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemöte den 16 mars 2021 gicks igenom. Inga syn
punkter noterades och protokollet lades till handlingarna. 

Signatur 

I Ordf I Justerare 



§ 4 Rapporter 

Ösans utlopp i Östen 

Ett arbetsgruppsmöte hölls den 9 april. Avgränsningen av underhållsmudd
ringen bestämdes till huvudfåran samt den yttersta kanalen. Prioritetsordning 
avseende platser för uppläggning av massor bestämdes. Terra Limnogrup
pen AB tar fram handlingar för anmälan om vattenverksam het. 

Orvar Eriksson har diskuterat möjligheterna till lån med Skövde kommun, 
men har inte fått besked ännu. Det föreligger en tveksamhet från kommunen 
om detta lån inte ska delas av fler kommuner. 

När underlaget för anmälan om vattenverksamhet är klar tas frågan upp av 
styrelsen på nytt. 

Signatur 

I Ordf I Justerare {)~} 



5 Recipientkontroll 

Recipientkontrollprogram 

Länsstyrelsen och Skövde kommun har framfört önskemål om förändringar i 
recipientkontrollprogrammet inför den nya programperioden 2022-2025. 
Detta främst genom att provtagning i fem punkter utökas till årlig istället för 
som nu var tredje år. Den långsiktiga kontrollen är det viktigaste motivet, men 
det talas även om att kunna följa upp driftsstörningar m.m .. Kontrollprogram
mets syften behöver även ses över. 

Stämman diskuterade recipientkontrollprogrammet och beslutade att bjuda in 
berörda kommuner (VA) samt Länsstyrelsen till ett möte. Håkan Magnusson 
kallar till detta. 

Signatur 

I Ordf I Justerare I'- ,J 
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§ 6 Underhåll 

Läget i LOVA-projekten 

Sofia Kämpe redovisade läget i de olika LOVA-projekten. 

Det blir ingen ny LONA-ansökan i vår, såsom tidigare diskuterats, eftersom 
det inne hunnit förankras med berörda markägare. Ansökan kan komma att 
göras vid ett senare tillfälle. 

LOVA-projektet om anläggningskurs har beviljats medel. 

Projektet om fosfordammar har också beviljats medel men i mindre omfatt
ning än vad som sökts. Beviljat bidrag är 700 000 kronor. Vattenförbundet 
har viss egen medfinansiering (60 000 kronor/år under fem år) i sin budget. 

Länsstyrelsen kommer att fortsättningsvis vara strängare med att medfinan
siering ska finnas klar vid ansökan . Det kommer inte lägre gå att söka för pot
ter. 

Forskare från SLU ska titta på modellering av vattenflöden kopplat till några 
pilotområden, där Tidan kan bli ett. De ska också söka medel från FORMAS 
för at studera effekterna av underhåll på diken i jordbruksmark. Möjligheten 
till drönarflygningar undersöks av SLU. 

En markägare i Värsås har visat intresse för våtmark och/eller kalkfilterdiken . 
Hushållningssällskapet har själva dessutom intressanta våtmarkslägen på sin 
mark och en träff med deras ledningsgrupp ska hållas. 

Signatur 

I Ordf I Justerare 



§ 7 Vattenrådet 

Remiss "Förvaltningsplan. åtgärdsprogram och miljökvalitetsnormer 2022-
2027" 

En arbetsgrupp bestående av Orvar Eriksson , Lars-Åke Carlson , Mats Karls
son, Håkan Magnusson och Tomas Ekelund har tagit fram ett förslag till ytt
rande. 

Styrelsen beslutade att godkänna och skicka in yttrandet. 

Eventuell medverkan i LONA-projekt kring fiskväg vid Turbinhusön, Tida
holms kommun 

Tidaholms kommun har planer på att söka LONA-bidrag för att ta fram hand
lingar inför en ansökan om tillstånd för en fiskväg vid Turbinhusön centrala 
Tidaholm. Detta bygger på ett tidigare åtgärdsförslag som kommunen tog 
fram 2014 . Kommunen har via Terra Limnogruppen AB tillfrågat Tidans Vat
tenförbund om intresse av att medverka i och även medfinansiera projektet. 

Styrelsen beslutade att vattenrådet kan bidra med 10 000 kronor till detta ar
bete. 

Signatur 
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§ 8 Övriga frågor 

Bro över E 20 

Länsstyrelsen har tillstyrkt Trafikverkets förslag till vägplan för sträckan 
Hindsberg - Muggebo i Mariestads kommun. Denna omfattar ny vägbro över 
Tidan. I vägplanen tas höjd för ett 200-års flöde. 

De parter som tidigare tyckt till kommer nu att få en ny möjlighet. 

Signatur 

I Ordf I Justerare 



§ 9 Nästa möte 

Ett konstituerande möte kommer att hållas den 21 april kl. efter årsstämman 

Signatur 

I Ordf I Justerare ~ 



§ 11 Avslutande av mötet 

Mötet förklarades för avslutat. 

Justeras 

C'c) _ _ <:___ 

Orvar Eriksson 
Ordförande 
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Protokollsjusterare 
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